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Komisia pre cirkevné a spoločenské otázky 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

 

Košice:  25. 11. 2024 

Číslo:  2898/2024/OddOPaZV-56944 

 

 Vybavuje: 

 Bc. Miroslava Segedová 

 e-mail: miroslava.segedova@vucke.sk 

 telefón: 055/72 68 248 

 

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 13. rokovania Komisie pre cirkevné a spoločenské otázky Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 18. 11. 2024 
 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v  Košiciach 

zasadačka č. 310 (2. poschodie)  
  

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

3. IV. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024 

4. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2025 – 2027 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 11/2020 

o výške úhrady za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach sociál-

nych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2022 

o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských 

zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

8. Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja za rok 2023 

9. Informatívna správa o hodnotení strategických dokumentov „Program hospodárskeho roz-

voja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja na roky 2023 – 2027  

(s výhľadom do roku 2030)“ a „Integrovaná územná stratégia Košického kraja 2022 – 

2030“ 

10. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

na I. polrok 2025 

11. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2025  

12. Návrhy, podnety a požiadavky 

13. Rôzne 

14. Záver 
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K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  
 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie Mgr. Gurbáľová privítala prítomných členov komisie 

a otvorila 13. rokovanie komisie. Z celkového počtu 13 členov komisie bolo prítomných  

10 členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia bola uznášaniaschopná. Z rokovania 

komisie boli ospravedlnení: p. Sačko. Z 13. rokovania komisie bol vyhotovený zvukový 

záznam výlučne pre účely zhotovenia zápisnice. Návrh programu rokovania komisie, ako aj 

návrh plánu úloh na I. polrok 2025 bol členom komisie zaslaný e-mailom. Predsedníčka 

komisie taktiež privítala spracovateľov predkladaných materiálov. 
 

Diskusia:   bez diskusie 

 

Uznesenie č. 35/2024 

Komisia schvaľuje program 13. rokovania komisie ako celku.  

 

Hlasovanie č. 1  

Prítomní: 10 

Za:  10                                     Proti:  0                            Zdržali sa:  0 

Predsedníčka skonštatovala, že program 13. rokovania komisie bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

  

Vyjadrenie:   

Tajomníčka komisie prítomných členov informovala, že na ostatnom rokovaní komisie 

odznela požiadavka: 

• požiadavka na vypracovanie stručnej súhrnnej správy, ktorej predmetom bude 

vyhodnotenie a odpočet podporených projektov z úrovne kraja v oblasti duchovnej obnovy 

a zachovania sakrálnych pamiatok, či podpory náboženského turizmu – členom komisie 

bol predložený tabuľkový prehľad schválených žiadostí o poskytnutie dotácie v zmysle 

VZN č. 10/2020 o poskytovaní dotácií v rámci Dotačnej schémy a Individuálnych dotácií 

za rok 2023 a 2024 s dôrazom na oblasť podpory Cirkev a náboženstvo, duchovné 

hodnoty. Taktiež bol predložený tabuľkový prehľad projektov spolufinancovaných KSK 

prostredníctvom programu Terra Incognita, ako aj tabuľkový prehľad uskutočnených 

aktivít KOCR Košice Región Turizmus za rok 2023 a 2024 v oblasti Náboženský turizmus 

– spracované, predložené na rokovaní komisie; požiadavka splnená 

 

Počas diskusie k tomuto bodu prišiel jeden člen. 

 

Záver: Komisia zobrala na vedomie informáciu o kontrole plnenia uznesení a požiadaviek 

z komisie.  

 

Uznesenie č. 36/2024  

Komisia berie na vedomie informáciu o plnení uznesení a požiadaviek z komisie. 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní:  11 

Za:    11                                   Proti:  0                             Zdržali sa:  0 

Návrh bol schválený. 
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Poznámka: z dôvodu neprítomnosti zástupcov odboru financií a na základe všeobecného 

súhlasu všetkých prítomných členov komisie rokovanie komisie pokračovalo bodom č. 5  

 

K bodu č. 5: 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja  

č. 11/2020 o výške úhrady za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia 

v zariadeniach sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja 

  

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie vyzvala zástupcu odboru sociálnych vecí, aby uviedol 

materiál. Ing. Šafráneková uviedla, že hlavnou príčinou úpravy výšky úhrady za sociálnu 

službu v zariadeniach sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK je schválenie 

konsolidačných opatrení v oblasti verejných financií (zvýšenie DPH, zavedenie novej 

transakčnej dane). Podrobnejšie informácie sú uvedené v materiáli, kde sú uvedené stanovené 

limity o výške úhrady za sociálnu službu, sadzby spojené s ubytovaním v zariadeniach 

sociálnych služieb, ako aj stanovené sadzby za pomoc pri odkázanosti fyzickej osoby na 

pomoc inej fyzickej osoby pri úkonoch sebaobsluhy. 

  

Diskusia:  Bez diskusie  

 

Záver: Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 37/2024  

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK návrh VZN prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní:  11 

Za:   11                                   Proti:  0                    Zdržali sa:   0                  

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 6: 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

  

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie vyzvala zástupcov odboru školstva, aby uviedli materiál. 

MVDr. Franková z odboru školstva uviedla, že v predkladanom návrhu VZN sú finančné 

príspevky zákonných zástupcov na prevádzku v školských jedálňach a výdajných školských 

jedálňach určené formou intervalu pre hlavné a doplnkové jedlá. 

Konkrétnu výšku poplatku určí riaditeľ školy/školského zariadenia v závislosti od podmienok 

a regionálnych špecifík. Podrobnejšie informácie sú uvedené v materiáli. 

  

Diskusia:  bez diskusie  

 

Záver: Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 
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Uznesenie č. 38/2024  

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK návrh VZN prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní:  11 

Za:   11                                   Proti:  0                    Zdržali sa:   0                  

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 7: 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja  

č. 18/2022 o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl 

a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

  

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie vyzvala zástupcov odboru školstva, aby uviedli materiál. 

Ing. Knutová informovala, že zmena a doplnenie VZN nadväzuje na návrh rozpočtu na rok 

2025, ktorým sa mení objem finančných prostriedkov pridelených jednotlivým školským 

zariadeniam – konkrétne školským jedálňam, z príjmov KSK (výnosy dane z príjmov). 

Zmena nastala v priemernej sume na mzdy a prevádzku na jedno jedlo v zariadení školského 

stravovania. Bližšie informácie sú uvedené v materiáli. 

  

Diskusia:  bez diskusie  

 

Záver: Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 39/2024  

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK návrh VZN prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní:  11 

Za:   11                                  Proti:  0                         Zdržali sa:  0                   

Návrh bol schválený. 

 

Poznámka: na rokovanie komisie prišiel PhDr. Mgr. Cvoliga, vedúci odboru financií  

a na základe všeobecného súhlasu všetkých prítomných členov komisie rokovanie komisie 

pokračovalo bodom č. 3  

 

 

K bodu č. 3: 

IV. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024 

  

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie vyzvala zástupcu odboru financií, aby uviedol materiál. 

PhDr. Mgr. Cvoliga, vedúci odboru financií, uviedol, že v IV. Úprave rozpočtu KSK  

v roku 2024 sú premietnuté rozpočtové opatrenia predsedu KSK, ktorými boli schválené zvý-

šené nedaňové príjmy, presuny z bežných výdavkov do kapitálových výdavkov, presuny 
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z centrálnej rezervy, presuny medzi jednotlivými investičnými akciami  a Zastupiteľstvom 

KSK schválené Uznesenie č. 302/2024. 

V samotnej IV. Úprave rozpočtu KSK v roku 2024 ide o úpravy rozpočtu vyplývajúce zo zní-

žených daňových príjmov, zo zvýšených nedaňových príjmov, z poskytnutých dotácií zo štát-

neho rozpočtu z Európskej únie a z použitia fondu na výdavky a výdavkové finančné operá-

cie. Na základe tejto úpravy sa navrhuje presun z rozpočtu výdavkových finančných operácií, 

ktoré sú rozpočtované na splácanie istiny návratnej finančnej výpomoci z Ministerstva finan-

cií SR a použitie fondu na výdavky a výdavkové finančné operácie na konečnú splátku istiny 

revolvingového úveru a zároveň zostatku istiny revolvingových úverov. 

   

Diskusia:  bez diskusie  

 

Záver: Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 40/2024  

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní:  11 

Za:  11                                    Proti:  0                    Zdržali sa:  0                   

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 4: 

Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2025 - 2027 

 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie vyzvala zástupcu odboru financií, aby uviedol materiál. 

PhDr. Mgr. Cvoliga, vedúci odboru financií informoval, že návrh rozpočtu je spracovaný 

v súlade s platnými právnymi predpismi, v súlade so Zásadami tvorby rozpočtu, rozpočtových 

opatrení a pravidiel rozpočtového hospodárenia KSK a v súlade s platnou ekonomickou 

klasifikáciou. Návrh rozpočtu je predkladaný v programovej štruktúre, ktorá predstavuje 

zámery a ciele KSK pre tri nasledujúce roky. Celkový návrh rozpočtu je vyrovnaný. Návrh 

bežného rozpočtu je prebytkový a návrh kapitálového rozpočtu je schodkový, pričom schodok 

kapitálového rozpočtu je vyrovnaný prebytkom bežného rozpočtu a úverovými zdrojmi 

v zmysle platných právnych predpisov. Ďalej informoval o prognózach Ministerstva financií 

SR, aktuálnej zložitej ekonomickej situácii v SR, ako aj o ďalších dôležitých skutočnostiach 

a faktoroch, ktoré ovplyvnili návrh rozpočtu.   

 
Diskusia: V rámci diskusie vystúpili členovia komisie p. Berberich, p. Mráz, p. Smrčo, ktorí 

položili otázky: Aký bude mať dopad na rozpočet KSK navrhovaná 5 % valorizácia miezd 

a platov zamestnancov organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK. Ako ovplyvní rozpočet 

transakčná daň, či negatívny dopad na daňové príjmy v rozpočtoch vyšších územných celkov 

ako dôsledok zvýšenia daňového bonusu v zákone o dani z príjmov (výpadok daňových 

príjmov v roku 2024 sa odzrkadlí aj roku 2025 v rámci ročného zúčtovania daní z príjmov). 

Na všetky diskusné príspevky a otázky zodpovedal PhDr. Mgr. Cvoliga, vedúci odboru 

financií.  

 

Počas diskusie k tomuto bodu prišiel jeden člen komisie. 
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Záver: Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu.  

 

Uznesenie č. 41/2024 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK Návrh rozpočtu KSK na roky 2025 - 2027 prerokovať 

a schváliť podľa predloženého návrhu. 
 

Hlasovanie č. 7  

Prítomní:  12 

Za: 12                                    Proti: 0                               Zdržali sa:  0   

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 8: 

Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja za rok 2023 

  

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie vyzvala zástupcu odboru regionálneho rozvoja, aby uviedol 

materiál. Mgr. Rosičová, PhD. informovala, že v súlade s Uznesením č. 757/2022 

Zastupiteľstva KSK, ktoré predĺžilo platnosť Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja 

Košického samosprávneho kraja na roky 2016 až 2022 do konca roka 2023, ide o posledné 

vyhodnotenie predmetného dokumentu. Predkladaný materiál pozostáva z troch častí. V prvej 

časti je stručný súhrn silných a slabých stránok a výziev v rozvoji v rámci jednotlivých oblastí 

v nadväznosti na plnenie cieľov PHSR KSK. V druhej časti materiálu sú vyhodnotené aktivity 

PHSR KSK 2016 – 2022 z pohľadu ich aktuálneho stavu za rok 2023. Táto časť obsahuje  

aj zoznam navrhovaných zmien aktivít. V tretej časti materiálu sú vyhodnotené ukazovatele 

výsledku a dopadu PHSR KSK 2016 – 2022 v časových radoch podľa dostupnosti údajov  

pre jednotlivé indikátory s posledným údajom spravidla za rok 2023 (niektoré štatistické 

údaje sú zverejňované s ročným oneskorením, v tom prípade bol použitý údaj za rok 2021). 

Ukazovatele sú naplnené na základe dostupných verejných databáz. V rámci ukazovateľov 

dopadu je vyhodnotený index regionálnej identity, ktorý oproti hodnote z roku 2022 vzrástol. 

Bližšie informácie sú uvedené v materiáli. 

  

Diskusia:  V rámci diskusie vystúpil p. Urban. Na všetky položené otázky ohľadne 

jednotlivých hodnôt (nárast, resp. pokles) indikátorov indexu regionálnej identity mu 

zodpovedala Mgr. Rosičová, PhD. 

 

Záver: Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a zobrať na vedomie 

podľa predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 42/2024  

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 8 

Prítomní:  12 

Za:  12                                    Proti:   0                   Zdržali sa:   0                  

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 9: 

Informatívna správa o hodnotení strategických dokumentov „Program hospodárskeho 

rozvoja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja na roky 2023 – 2027  

(s výhľadom do roku 2030)“ a „Integrovaná územná stratégia Košického kraja 2022 – 

2030“ 

  

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie vyzvala zástupcu odboru regionálneho rozvoja, aby uviedol 

materiál. Mgr. Rosičová, PhD. informovala, že Uznesením č. 181/2023 Zastupiteľstvo KSK 

schválilo Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja na roky 2023 – 2027 (s výhľadom do roku 2030), s povinnosťou bezodkladne 

zapracovať obsah záverečného stanoviska z posúdenia strategického dokumentu, prihliadať  

na podmienky prijatia strategického dokumentu a zohľadniť výsledky záverečného stanoviska  

z posudzovania vplyvov na životné prostredie. Celkovo bolo k Správe o hodnotení 

navrhovaného strategického dokumentu doručených 197 stanovísk a jedno stanovisko 

verejnosti. K správe o hodnotení boli niektoré stanoviská doručené spolu aj so stanoviskom  

k návrhu strategického dokumentu. Bližšie informácie sú uvedené v materiáli. 

  

Diskusia:  bez diskusie  

 

Záver: Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a zobrať na vedomie 

podľa predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 43/2024  

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 9 

Prítomní:  12 

Za:   12                                   Proti: 0                     Zdržali sa:  0                   

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 10: 

Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

na I. polrok 2025 

  

Vyjadrenie: Tajomníčka komisie uviedla materiál, kde členov informovala, že ide o otvorený 

materiál, ktorý v prípade potreby je možné priebežne aktualizovať. Materiál sa dotýka 

rôznych oblastí, a to: ekonomickej oblasti, oblasti sociálnej, zdravotnej, školskej, dopravnej, 

kultúrnej, regionálneho rozvoja, majetkovej oblasti, ako aj oblasti kontroly na úrovni útvaru 

hlavného kontrolóra, či volených funkcionárov. Rámcová obsahová náplň predstavuje 

zameranie Úradu KSK a navrhnutie základných priorít, ktoré plánuje predložiť na jednotlivé 

zasadnutia zastupiteľstva v členení podľa jednotlivých oblastí v I. polroku 2025 na jednotlivé 

mesiace február, apríl a december.  

  

Diskusia:  bez diskusie  

 

Záver: Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a zobrať na vedomie 

podľa predloženého návrhu. 
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Uznesenie č. 44/2024  

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 10 

Prítomní: 12  

Za:  12                                    Proti:   0                   Zdržali sa:    0                 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 11: 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2025 

  

Vyjadrenie: Tajomníčka komisie uvidela materiál. V rámci plánu úloh komisie na I. polrok 

2025 boli navrhnuté tieto body: aktivity na podporu rodiny, na podporu spoločenských,  

kultúrnych a duchovných hodnôt; náboženský turizmus; ekumenická spolupráca; doplňujúce 

materiály. K predloženému návrhu plánu úloh komisie na I. polrok 2025 neboli žiadne dopl-

ňujúce body ani pripomienky. 

 

Diskusia:  bez diskusie  

 

Záver: Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 45/2024  

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 11 

Prítomní:  12 

Za: 12                                     Proti:   0                   Zdržali sa:  0                   

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 12: 

Návrhy, podnety a požiadavky 

  

Vyjadrenie: Predsedníčka vyzvala v tomto bode prítomných členov, aby predniesli svoje 

ďalšie návrhy, podnety a požiadavky. 

  

Diskusia:  V rámci diskusie vystúpili: 

• p. Havrila – pozvanie pre členov komisie na potravinovú zbierku pre ľudí v núdzi, ktorá 

bude prebiehať od 21. 11. – 23. 11. 2024 v obchodnom dome Tesco - Nad jazerom,  

kde zákazníci môžu finančne prispieť kúpou trvanlivých potravín a drogérie, prípadne 

naskenovaním kupónu v hodnote 1,90 €. Po ukončení zbierky Tesco daruje všetky 

vyzbierané produkty charitatívnym organizáciám a za vyzbierané financie poskytne 

potraviny a drogériu podľa požiadaviek charitatívnych partnerov. Ďalej informoval,  

že pokiaľ členovia komisie majú vo svojom okolí ľudí, resp. rodiny v núdzi, môžu ho 

ohľadne takejto pomoci kontaktovať. 
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Taktiež členov komisie pozval na Adventný večer Božieho slova a hudby, ktorý sa 

uskutoční 01. 12. 2024 o 16. 30 v Dóme sv. Alžbety v Košiciach. Témou tohto adventného 

večera bude myšlienka „Pán je blízko“. Podujatie bude zavŕšením osláv 30 rokov  

od založenia Ekumenického spoločenstva a 550. výročia prvej písomnej zmienky  

o hlavnom oltári v Dóme sv. Alžbety v Košiciach. 

• p. Gurbáľová – informovala členov komisie o uskutočnenej Konferencii k 25. výročiu 

podpísania Spoločného vyhlásenia k učeniu o ospravedlnení, ktorá sa uskutočnila  

11. novembra 2024 na Teologickej fakulte v Košiciach. V hlavnom bloku sympózia boli 

zastúpené všetky cirkvi na Slovensku, ktorých medzinárodné spoločenstvá sú signatármi 

Spoločného vyhlásenia k učeniu o ospravedlnení. Hlavným posolstvom konferencie  

sa niesla myšlienka v duchu vzácnej jednoty medzi cirkvami na Slovensku.  

 

Záver: Komisia zobrala uvedené informácie na vedomie. 

 

Uznesenie č. 46/2024  

Komisia zobrala uvedené informácie na vedomie. 

 

Hlasovanie č. 12 

Prítomní:  12 

Za:   12                                   Proti:  0                    Zdržali sa:   0                  

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 13: 

Rôzne 

 

Diskusia: Predsedníčka vyzvala prítomných členov, aby predniesli ďalšie diskusné témy 

v bode Rôzne. (Pozn. v tomto bode nie je možné prijímať uznesenia). 

 

Bez diskusie 

 

 

K bodu č. 14: 

Záver 

 

Predsedníčka komisie Mgr. Gurbáľová uviedla, že najbližšie rokovanie komisie sa uskutoční 

podľa Plánu rokovaní komisií Zastupiteľstva KSK na I. polrok 2025 dňa 28. 01. 2025 utorok 

v pozmenenom čase o 09.30 hodine. Predsedníčka komisie konštatovala, že program 

rokovania komisie bol vyčerpaný, poďakovala prítomným za účasť a ukončila 13. rokovanie 

komisie.  

 

Komisia ukončila svoje rokovanie dňa 18. 11. 2024 o 10.50 hodine. 

 

 

 

 

 

.................................................... 

Bc. Miroslava Segedová  v.r. 

tajomníčka komisie 

 

 

...................................................... 

Mgr. Lucia Gurbáľová  v.r. 

predsedníčka komisie 
                                                                                                                                     


